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Vragen van de leden Kerstens, Van Dekken en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het sluiten van de 
metaalafdeling van Synergon (ingezonden 24 september 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het slechte nieuws dat de metaalafdeling van 
SW-bedrijf Synergon definitief gaat sluiten?1 

Vraag 2
Heeft u ook begrepen dat medewerkers de pers niet te woord durven staan 
uit angst voor represailles? Wat vindt u hiervan? 

Vraag 3
Wat is de reden dat er niet tot overeenstemming is gekomen met vijf 
overnamekandidaten om de afdeling draaiende te houden? 

Vraag 4
Heeft u zicht op de voorwaarden die gesteld zijn aan de overnamekandida-
ten? Waren dit reële voorwaarden? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat alles op alles moet worden gezet om alsnog een 
goede overnamekandidaat te vinden? Bent u bereid bij te dragen aan deze 
zoektocht? 

Vraag 6
Heeft u er zicht op waarom het proces zo lang heeft geduurd, waardoor 
medewerkers zo lang in onzekerheid hebben gezeten? 

Vraag 7
Op welke manier kan alsnog ingezet worden op het open houden van de 
gloednieuwe metaalafdeling, ter voorkoming van enorme kapitaalvernieti-
ging? 

1 http://www.dvhn.nl/nieuws/groningen/doek-valt-voor-synergon-metaal-11703383.html
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Vraag 8
Bent u bereid om- bijvoorbeeld via ondersteuning van het gewenste externe 
onderzoek door de verschillende gemeenteraden – nadere invulling te geven 
aan de toezegging om «op welke manier dan ook» bij te dragen aan 
regionale initiatieven? Zo nee, waarom niet?
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